DVD 389清海無上師歌曲創作專輯

在這張專輯中，

每一首曲子皆有它自己非凡的意義及優美的詩境。

清海無上師創作這些歌曲時不但能悠遊於中、英、悠三國迥異不同的背景與音樂格調中，卻又相互和諧。

因為她是以內在天國所觸動的靈感，忠實真誠的來鋪寫每一個音符與詞句，讓聽者在聆賞之餘同時亦感受到醇然美好的振動力於身心靈之中。

基於多方的邀請與懇求，我們很榮幸為您再次出版這張人間難得的天堂之音與大家共享。

DVD  389 Song & Compositions of The Supreme Master Ching Hai 
This collection of songs, composed entirely by Supreme Master Ching Hai, reflects Her exquisite artistic style and unique ability to express extraordinary meanings.

She has transcended the vast differences among the Chinese, Western, and Aulacese cultures and blended them harmoniously, creating a compilation of many

different musical styles.

With Her heavenly inspiration and devout sincerity, She has written each word and note so that the audience can physically and spiritually sense the rich and wonderful vibrations of each song.

In response to many earnest requests, we are very honored to present this rare collection of music inspired by Heaven.

